

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Allan J. MacEachen, announced today that he will pay an official visit to the Federal Republic of Germany on May 24 at the invitation of the Foreign Minister, Mr. Hans-Dietrich Genscher. On May 25 and 26 he will make a similar visit to Austria at the invitation of the Austrian Foreign Minister, Dr. Erich Bielka-Karltreu.

Mr. MacEachen will have discussions with the Government of the Federal Republic on bilateral and multi-lateral questions including Canada's relations with the European Community.

During his visit to Austria, Mr. MacEachen will discuss bilateral matters, but the emphasis in his talks with his Austrian counterpart will be on multi-lateral questions, including United Nations matters.

Mr. MacEachen plans to take advantage of his visit to Austria to hold talks with officials of the International Atomic Energy Agency (IAEA) and the United Nations Industrial Development Organization (UNIDO).

* * *

M. Allan J. MacEachen, secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, annonce qu'il fera une visite officielle en République fédérale d'Allemagne le 24 mai sur l'invitation du Ministre des Affaires étrangères, M. Hans-Dietrich Genscher. Les 25 et 26 mai, M. MacEachen sera en visite officielle en Autriche sur l'invitation du Ministre autrichien des Affaires étrangères, le Dr Erich Bielka-Karltreu.

M. MacEachen s'entretiendra avec le gouvernement de la République fédérale d'Allemagne des questions bilatérales et multilatérales y compris les relations entre le Canada et la Communauté européenne.

Au cours de sa visite en Autriche, M. MacEachen discutera avec son homologue autrichien des questions bilatérales, mais les principaux sujets de discussion seront les questions multilatérales, y compris les affaires des Nations Unies.

M. MacEachen profitera de son séjour à Vienne pour rencontrer des hauts fonctionnaires de l'Agence internationale de l'Energie atomique (AIEA) et de l'Organisation des Nations Unies pour le Développement industriel (ONUDI).